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ZAPISNIKA SA 21. SJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA GRADA 

CRIKVENICE ODRŽANE 15. svibnja  2019. 

u prostorijama Gradske vijećnice u Crikvenici, Vinodolska 1 

 

Nazočni članovi Gradskog vijeća: 

TOMISLAV MIOČIĆ           
BORIS BORAS                   
JOSIP FRIŠ   
BERNARD VUKOJA  
PAULO KRMPOTIĆ  
ZDRAVKO PERNAR  
IVANA ŠEVERDIJA 
MATO GAVRAN   
PREDRAG ANTIĆ 
BRANKO KLEKOVIĆ  
MARIO KRUŽIĆ 
DAVORKA VUKELIĆ LJUBOBRATOVIĆ  
SONJA POLONIJO 
GRACIJAN ČOP 
VLADO STRINAVIĆ  
 
Sjednici nisu nazočni: 
 
EMIN ČAJLAKOVIĆ 
ŽARKO STILIN   
 
Sjednici su nazočni: 
 
Gradonačelnik Grada Crikvenice Damir Rukavina, zamjenica gradonačelnika Ivona 

Matošić Gašparović, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti i lokalnu 

samoupravu Jasminka Citković, pročelnica Upravnog odjela za komunalni sustav i 

zaštitu okoliša Stanka Car, pročelnica Upravnog odjela za financije, turizam i 

gospodarstvo Jasna Perhat, Željka Broz Manestar- viša savjetnica za upravne poslove 

i odnose s javnošću, Tena Peričić – viši stručni suradnik za odnose s javnošću, 

Dubravka Pobor stručna suradnica za pripremu sjednica Gradskog vijeća i kolegij, 

ravnateljica Osnovne škole Zvonka Cara Desiree Pečaver, ravnateljica Osnovne škole 

Vladimira Nazora Deana Čandrlić Zorica, ravnateljica Dječjeg vrtića Radost Crikvenica 

Martina Magaš, ravnateljica Gradske knjižnice i čitaonice Irena Krmpotić, ravnateljica 

Muzeja Grada Crikvenice Silvija Huljina, zapovjednik JVP Grada Crikvenice Robert 

Hrelja, direktor Eko Murvice Lovorko Gržac, predstavnici medija, Novi list – Nataša 

Car,  Ivica Šubat - Internet portal Crikva.hr, Internet TV - Rade Puhar. 
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Aktualni sat 

 

Ivana Ševerdija postavila je pitanje da li je započeta izrada dokumentacije Vukovarske 

ulice u Dramlju i izrada projektne dokumentacije Dječjeg vrtića u Dramlju. Zamjenica 

gradonačelnika Ivona Matošić Gašparović odgovara da je Vukovarska ulica u fazi 

projektiranja, a da su za vrtić stigla sredstva za projektiranje te očekujemo da će 

dokumentacija uskoro biti gotova. 

Sonja Polonijo ukazuje na problem spaljivanja plastike uz potok Dubračinu i širenje 

karciogenoga dima te štetnog plina - teratogena. Ljude treba educirati po tom pitanju 

kako bi znali koliko je spaljivanje plastike štetno. Smatra da po istom problemu treba 

djelovati i komunalno redarstvo. Drugi problem koji ističe je da se je Grad počeo knjižiti 

na ceste, pa tako i na dio okućnica građana. Primjerice u Kotorskoj su ulici cijepane 

čestice na kojima se nalaze kuće. Ista stvar dogodila se je i u Ulici Br. Car Uračić. Iako 

je to zakonom dozvoljeno međutim nije moralno građanima oduzimati okućnice. 

Pročelnica Stanka Car odgovara da se promtno reagira na pojavu spaljivanja plastike 

putem vatrogasaca i policije. Vezano za ceste naglašava da je Zakon točno naglasio 

što je nerazvrstana cesta te da se nikome od građana nije oduzimalo ništa što je unutar 

zida, radi se samo o nogostupima i stepenicama. Bilo je to potrebno napraviti jer inače 

dolazi do velikih problema kada se prilazi izgradnji infrastrukture. U svim je slučajevima 

najveći problem vlasništvo. Sonja Polonijo ipak moli da se to ne ponavlja, a pročelnica 

Car odgovara da svi građani moraju za iste radnje dobiti rješenja na koja imaju pravo 

žalbe. 

Vlado Strinavić naglašava da se nije održala tematska sjednica za turizam i tematska 

sjednica za demografiju. Zamjenica gradonačelnika Ivona Matošić Gašparović 

odgovara da je tematska sjednica za turizam održana, a za demografiju će se održati. 

Vlado Strinavić izražava nezadovoljstvo jer smatra da je za turizam održan samo 

sastanak a ne sjednica Gradskog vijeća. 

Predrag Antić ponavlja pitanje sa prošle sjednice – što je sa sanacijom oštećenja puta 

u Carima u Dramlju i da li se je izašlo na teren kako bi se utvrdilo činjenično stanje. 

Nadalje postavlja pitanje da li je projekt plaže u Dramlju u postupku ili je to samo bila 

ideja. Zamjenica gradonačelnika Ivona Matošić Gašparović odgovara da će se za 1. 

pitanje dostaviti pisani odgovor. Naglašava da je na potezu Omorika – Črni mul 

projektiranje u tijeku. Predrag Antić ustvrdio je da to znači da za Dramalj opet ništa. 

Zdravko Pernar napominje da je raskršće ispod Hruste slabo osvjetljeno a dijelom fali 

i pločnik, što ugrožava sigurnost pješaka. Zanima ga da li se po tom pitanju nešto 

poduzima. Naglašava stalni problem smeća koje se nakuplja u centru grada oko 

moloka. Moloci se redovito prazne od strane EKO Murvice, međutim građani i dalje 

nepropisno odlažu smeće uokolo. Pročelnica Stanka Car odgovara da će do realizacije 

nogostupa na raskršću Hrusta doći. U tu je svrhu obavljen razgovor u Hrvatskim 

cestama, a zajedno sa nogostupom rješavati će se i osvjetljenje. Zamjenica 

gradonačelnika Ivona Matošić Gašparović odgovara da postoji mogućnost kazni za 

nepropisno odlaganje otpada, a u svrhu toga poslali smo obavijesti svim ugostiteljskim 

lokalima. Išli smo i korak dalje te smo  ugovorom o zakupu terasa tražili prije 
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potpisivanja dokaz o odvozu otpada od hrane koji se ne smije odlagati u vrećama za 

smeće niti odlagati u moloke, što znači da ugostiteljski lokali moraju imati organiziran 

odvoz otpada hrane. Zdravko Pernar smatra da iste postupke komunalno redarstvo 

treba kažnjavati jer se ove stvari uzastopno krše. 

Branko Kleković postavlja pitanje zašto je vrijeme ukopa sve ranije – misli na sate. 

Pohvaljuje dobru praksu javnog čestitanja određenih značajnih datuma od strane 

Grada pa naglašava da bi tu trebalo uvrstiti i Dan Europe i Dan  pobjede nad fašizmom. 

Daljnja informacija koju posjeduje Branko Kleković je da će Ivana Barac ići na više 

instance a kada se radi o problemima sa Savjetom mladih koje je ovo vijeće 

razmatralo. Nadalje moli Grad da se nešto poduzme oko postavljanja bankomata po 

Gradu koji niču kao gljive poslije kiše i pita da li se tu može uvesti kakav red. Lovorko 

Gržac direktor EKO Murvice odgovara da na vrijeme ukopa još nije do sada imao 

primjedbi i da se ožalošćenima maksimalno izlazi u susret a vezano za njihovo 

traženje. Pročelnica Jasminka Citković ispričala se je za izostavljanje čestitanja 

određenih dana i naglasila da će se ubuduće voditi računa o istima. Kada se radi o 

Savjetu mladih i gđi. Ivani Barac,  naglašava da je ona bila u Gradskoj upravi, 

pregledala sve zapisnika, pozive i dokumente. Smatra da se sa strane Grada ne mora 

više ništa poduzimati. Zamjenica gradonačelnika Ivona Matošić Gašparović svjesna je 

nicanja sve više i više bankomata na području Grada ali napominje da Grad može  

poduzeti mjere samo u svojoj nadležnosti. 

Gracian Čop traži nove informacije o izgradnji plaže Grabrova. Također traži odgovor 

na događaje u MO Jadranovo odnosno naglašava da su predsjednik i dva člana MO 

dali ostavku na funkcije koje obnašaju. Zamjenica gradonačelnika Ivona Matošić 

Gašparović odgovara da je nabava za Grabrovu prošla u roku i da idući tjedan slijedi 

potpisivanje ugovora za radove. Kada se radi o MO Jadranovo izabran je novi 

predsjednik – Ivica Grbčić kao i nova dva člana i MO normalno funkcionira. 

Mario Kružić postavlja pitanje uređenja ulice Braće Brozičević i šetališta uz Potok 

napominjući da je na 9. sjednici Gradskog vijeća postavio isto pitanje na koje je 

odgovoreno da se na tom dijelu radi o više privatnih parcela i da Grad mora isto 

razmotriti. Drugo pitanje je kome je izdano koncesijsko odobrenje u ulici Gajevo 

šetalište ispred kućnog broja 28. Zamjenica gradonačelnika odgovorila je da će se na 

oba pitanja odgovoriti pisanim putem. Mario Kružić nadalje postavlja pitanje izgradnje 

potpornog zida iza hotela Miramare koji je urušen. Odnosno zid je podignut ali nije iza 

njega nasut materijal i zemlja iz susjednih dvorišta se urušava. Zanima ga što je grad 

poduzeo da prisili investitora za dovršetak navedenih radova. Zamjenica 

gradonačelnika Ivona Matošić Gašparović odgovara da je sa investitorom Miramara 

izvršen razgovor te se nadamo da će iznaći rješenje na dobrobit vlasnika okolnih kuća. 

Mario Kružić nije zadovoljan sa činjenicom da se nije ništa odgovorilo po prvom i 

drugom pitanju i naglašava da je trebao dobiti odgovor da li grad misli na uređenje 

dijela centra Crikvenice vezano za Ulicu Br. Brozičević, ili ne misli. Isto tako za pitanje 

izdanog koncesijskog odobrenja, da li je ono izdano, vjerojatno je poznato. Ukoliko je 

to učinjeno smatra da je prekršen članak 15. Uredbe o postupku davanja koncesijskih 

odobrenja, te traži da se to ispita naglašavajući da svi znaju o kome se radi. 
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Paulo Krmpotić ima primjedbu na javnu rasvjetu na svim ulazima u mjesta Grada 

Crikvenice i postavlja pitanje što Grad misli napraviti po tom pitanju. Drugo se pitanje 

odnosi na uređenje groblja u Selcu, prilazni putevi, oštećenje stepanica, ogradni zidovi 

i sl. Navodi da je cijena grobarine porasla a da za isto nije u Selcima ništa učinjeno. 

Zamjenica gradonačelnika Ivona Matošić Gašparović odgovara da se javna rasvjeta 

stalno proširuje. Ukoliko je potrebno vidjeti će se sa mjesnim odborima i staviti u 

planove istih za narednu godinu. Lovorko Gržac direktor EKO Murvice naglasio je da 

groblje Selce ide ove godine u djelomičnu sanaciju, te će se sačekati konstituiranje 

mjesnog odbora radi detaljnjih dogovora. 

Vlado Strinavić upozorio je na pojavljivanje ilegalnih migranata u našem zaleđu, pa 

ga zanima da li se po pitanju toga vrši pojačana kontrola. Zamjenica gradonačelnika 

Ivona Matošić Gašparović odgovara da je za isto nadležna Policijska postaja te da će 

Grad proslijediti PP Crikvenica pisani upit. 

Branko Kleković postavlja pitanje u kojoj je fazi projekt anglomeracije. Zamjenica 

gradonačelnika Ivona Matošić Gašparović odgovara da je u ožujku raspisana javna 

nabava, završetak se očekuje u svibnju a potrebno je nešto više vremena obzirom na 

veliki broj prijava. Početak radova očekuje se ujesen. 

Sonja Polonijo postavlja pitanje da li će planovi upravljanja pomorskim dobrom biti na 

e savjetovanju, što do sada nije, a nije ni objavljen usvojeni plan na web stranici Grada 

kako je to  u drugim lokalnim jedinicama. Zamjenica gradonačelnika Ivona Matošić 

Gašparović odgovara da suglasnost na navedene akte daje Župan pa se isti vjerojatno 

nalaze na stranicama PGŽ, ali ukoliko se smatra da je potrebno objaviti će se. 

Zdravko Pernar postavlja pitanje da li će se urediti šetnica i park koji se za sada koristi 

prilikom izvođenja građevinskih radova na lukobranu u Crikvenici i do kada će isti 

radovi trajati. Zamjenica gradonačelnika Ivona Matošić Gašparović odgovara da je 

investitor zatražio produljenje roka za radove do 15. lipnja pa će se detaljnije znati na 

idućoj sjednici. 

Paulo Krmpotić ima primjedbu na Ulicu Andrije Antića u Selcu koja je jedna od 

najprometnijih a na istoj se nalaze i prilazi dvaju hotela – Selce i Slaven. Zanima ga 

kada je Ulica Andrije Antića u planu za sanaciju jer je i kolnik i nogostup u dosta lošem 

stanju. Zamjenica gradonačelnika Ivona Matošić Gašparović odgovara da ista ulica 

nije u planu za sanaciju ove godine, ali za iduću to može biti predloženo. 

Nakon aktualnog sata Dubravka Pobor izvršila je prozivku, a predsjednik je utvrdio da 

je sjednici nazočno 15 vijećnika. 

Predložio je dnevni red koji su vijećnici primili u materijalu. 

Vijećnici su sa 13 glasova ZA prihvatili  dnevni red. 
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D n e v n i   r e d  
 

1. Verifikacija Zapisnika sa 20. sjednice Gradskog vijeća 
2. Prijedlog godišnjeg izvještaja o izvršenju proračuna Grada Crikvenice za 2018. 

godinu s pratećim dokumentima 
3.  Prijedlog odluke o načinu pružanja javne usluge prikupljanja miješanog 

komunalnog otpada i biorazgradivog komunalnog otpada  
4. Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na Opće uvjete isporuke 

komunalne usluge nadzora i premještanja nepropisno zaustavljenih  ili 
parkiranih vozila  

5. Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na Opće uvjete isporuke 
komunalne usluge parkiranja na uređenim javnim površinama na području 
Grada Crikvenica  

6. Prijedlog zaključka o davanju suglasnosti na III. Izmjene i dopune Statuta 
Osnovne škole Zvonka Cara  

7.  Prijedlog odluke o visini početne mjesečne zakupnine za zakup     neizgrađenog 
građevinskog zemljišta  

 

TOČKA 1. Verifikacija Zapisnika sa 20. sjednice Gradskog vijeća 

Predrag Antić ima primjedbu na zapis svog postavljenog pitanja kada se radi o 

parkiralištu na rukometnom igralištu te traži da se brišu riječi „u sezoni“  te da se 

umjesto riječi  „na Dramlju“ stave riječi „u Dramlju“. 

Uvažavajući primjedbe Predraga Antića  

Vijećnici su sa 

15 glasova ZA 

0 glasova PROTIV 

0 SUZDRŽANIH glasova 

 

prihvatili slijedeći 

Z A K L J U Č A K 

Verificira se Zapisnik sa 21. sjednice Gradskog vijeća. 

 

TOČKA 2. Prijedlog godišnjeg izvještaja o izvršenju proračuna Grada 

Crikvenice za 2018. godinu s pratećim dokumentima  

 
Obrazloženje po Prijedlogu odluke dala je zamjenica gradonačelnika Ivona Matošić 

Gašparović. 

U raspravi su sudjelovali Sonja Polonijo, Mario Kružić i Jasna Perhat. 

Vijećnici su sa 

9 glasova ZA 

0 glasova PROTIV 

6 SUZDRŽANIH glasova 
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prihvatili Prijedlog i donijeli 

GODIŠNJI IZVJEŠTAJ 
o izvršenju proračuna Grada Crikvenice za 2018. godinu s pratećim 
dokumentima 

(tekst dokumenata godišnjeg izvještaja KLASA: 400-01/19-01/67 prileži Zapisniku i čini 

njegov  sastavni dio) 

 

TOČKA 3. Prijedlog odluke o načinu pružanja javne usluge 

prikupljanja miješanog komunalnog otpada i biorazgradivog 

komunalnog otpada  

 

Obrazloženje po Prijedlogu odluke dala je zamjenica gradonačelnika Ivona Matošić 

Gašparović. 

U raspravi je sudjelovao Branko Kleković. 

Vijećnici su sa 

15 glasova ZA 

0 glasova PROTIV 

0 SUZDRŽANIH glasova 

 

prihvatili Prijedlog i donijeli 

 

O D L U K U  

o načinu pružanja javne usluge prikupljanja miješanog komunalnog otpada i 

biorazgradivog komunalnog otpada  

(tekst Odluke KLASA: 021-01/19-01/24 URBROJ: 2107/01-06/02-19-4 prileži 

Zapisniku i čini njegov  sastavni dio) 

 

TOČKA 4. Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na Opće 

uvjete isporuke komunalne usluge nadzora i premještanja 

nepropisno zaustavljenih  ili parkiranih vozila na površinama javne 

namjene na području Grada Crikvenice 

Obrazloženje po Prijedlogu odluke dala je zamjenica gradonačelnika Ivona Matošić 

Gašparović. 

Vijećnici su sa 

15 glasova ZA 

0 glasova PROTIV 

0 SUZDRŽANIH glasova 

 

prihvatili Prijedlog i donijeli 
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O D L U K U  

o davanju prethodne suglasnosti na Opće uvjete isporuke komunalne usluge nadzora 

i premještanja nepropisno zaustavljenih  ili parkiranih vozila na površinama javne 

namjene na području Grada Crikvenice 

(tekst Odluke KLASA: 340-01/19-01/05, URBROJ: 2107/01-06/02-19-9 prileži 

Zapisniku i čini njegov  sastavni dio) 

 

TOČKA 5. Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na Opće 

uvjete isporuke komunalne usluge parkiranja na uređenim javnim 

površinama na području Grada Crikvenica  

Obrazloženje po Prijedlogu odluke dala je zamjenica gradonačelnika Ivona Matošić 

Gašparović.  

U raspravi je sudjelovao mario Kružić i Lovorko Gržac. 

Vijećnici su sa 

15 glasova ZA 

0 glasova PROTIV 

0 SUZDRŽANIH glasova 

 

prihvatili Prijedlog i donijeli 

 

O D L U K U  

o davanju prethodne suglasnosti na Opće uvjete isporuke komunalne usluge 

parkiranja na uređenim javnim površinama na području Grada Crikvenica  

(tekst Odluke KLASA: 340-01/19-01/05, URBROJ: 2107/01-06/02-19-10 prileži 

Zapisniku i čini njegov  sastavni dio) 

 

TOČKA 6. Prijedlog zaključka o davanju suglasnosti na III. Izmjene i 

dopune Statuta Osnovne škole Zvonka Cara  

Obrazloženje po Prijedlogu odluke dala je zamjenica gradonačelnika Ivona Matošić 

Gašparović. 

Vijećnici su sa 

15 glasova ZA 

0 glasova PROTIV 

0 SUZDRŽANIH glasova 
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prihvatili Prijedlog i donijeli 

 

Z a k l j u č a k 

O davanju prethodne suglasnosti na III. Izmjene i dopune Statuta Osnovne škole 

Zvonka cara Crikvenica 

(tekst Zaključka KLASA:600-01/19-01/06, URBROJ:2107/01-04/05-19-5 prileži 

Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 

 

TOČKA 7. Prijedlog odluke o visini početne mjesečne zakupnine za 

zakup     neizgrađenog građevinskog zemljišta (Punta Selačka) 

 

Obrazloženje po Prijedlogu odluke dala je zamjenica gradonačelnika Ivona Matošić 

Gašparović. 

U raspravi su sudjelovali Mario Kružić, Branko Kleković, Paulo Krmpotić. 

Na Prijedlog odluke pristigao je amandman vijećnika Paula Krmpotića. 

(amandman Klasa: 021-01/19-01/30 prileži zapisniku i čini njegov sastavni dio). 

Predsjednik je utvrdio da je predlagač prihvatio amandman te je isti postao sastavni 

dio Prijedloga odluke. 

Vijećnici su sa 

15 glasova ZA 

0 glasova PROTIV 

0 SUZDRŽANIH glasova 

 

prihvatili Prijedlog i donijeli 

 

O D L U K U  

o visini početne mjesečne zakupnine za zakup     neizgrađenog građevinskog zemljišta 

(Punta Selačka) 

(tekst Odluke KLASA: 372-01/19-01/17 URBROJ: 2107/01-07/05-19-8 prileži 

Zapisniku i čini njegov  sastavni dio) 

 
 
Stručna referentica za pripremu sjednica  Predsjednik Gradskoga vijeća 
             Gradskog vijeća i arhivu                             Josip Friš,mag.ing.el. 
        Dubravka Pobor                    
 


